

CALGARY Chinatown Sense of Place SURVEY

What makes Chinatown feel like Chinatown? 是什么元素令唐人街有了"唐人街的感觉"?



We are looking for participants! Help us identify what are the elements of sense of place, identity and character that make Calgary's Chinatown unique. If you live, work or shop in Chinatown we would like to invite you to answer a survey. The findings of this survey will help draft the City of Calgary's Tomorrow's Chinatown Local Area Plan.

https://www.calgary.ca/pda/pd/current-studies-and-ongoing-activities/tomorrows-chinatown.html?redirect=/chinatown

我们期待您的参与!帮助我们明确是哪些元素促成了卡尔加里唐人街的地方感、认同感与特色,使她变得与众不同。如果您在唐人街工作、生活、购物,我们在此诚邀您参与问卷调查。通过调查收集到的反馈将有助于起草卡尔加里市政府的"明日唐人街"本区计划。

Involvement: The survey would take 60minutes of your time and your answers will be completely confidential.

参与:完成调查问卷大约需要60分钟,您的回答将会被严格保密。

If you are interested in joining and would like to know more please email the research team at chinatownsenseplace@ucalgary.ca

如果您有意参与调查并希望了解更多信息,请电邮联系研究团队 chinatownsenseplace@ucalgary.ca

This study has been approved by the University of Calgary Conjoint Faculties Research Board, Certificate Number REB20-0404. If you have any concerns about the way you've been treated as a participant, please contact the Research Ethics Analyst, Research Services Office, University of Calgary at (403) 220-8640; email cfreb@ucalgary.ca.

本项研究已获卡尔加里大学院系联合研究委员会的批准,证书编号REB20-0404。如果您对作为参与者的经历有任何疑虑,请联系卡尔加里大学科研服务办公室科研伦理分析员,电话:(403) 220-8640;电邮:cfreb@ucalgary.ca。